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Z A P I S N I K 

Sa cetvrte (4) redovne sednice Skupstine opstine Dragas, odrzane dana 03.05.2019, sa pocetkom 

u 10:00h, uz sledeci: 

D n e v n i   r e d 

1. Razmatranje i usvajanje zapisnika sa predhodne sednice Skupstine opstine Dragas 

2. Razmatranje i usvajanje Izvestaja o realizaciji budzeta za period Januar-Mart 2019 

godine 

3. Razmatranje i usvajanje Predlog Pravilnika o odredjivanju radnog vremena za 

poslovne subjekte u opstini Dragas 

4. Razmatranje Zahteva delegate Sefidin Mejzini za sportski teren na mestu zvanom 

Mejdan 

5. Eventualno 

 

g.Betim Merdiu – Poštovani delegati, predstavnici OSCE-a, KDI-a, predstavnici medija i ostali 

prisutni. Nadam se da ste svi dobili pozive. Da li neko ima primedbe ili dopune dnevnog reda?  

g.Nexhat Isufi -   Poštovani prisutni, ja želim da predložim da u okviru dnevnog reda se ubaci još 

jedna. Dnevnog reda koja bi se zvala formiranje opštinske komisije akcionara. Naša opština 

nema ovakvu komisiju. Bilo bi veoma pravno opravdano da naša opština ima jednu ovakvu 

komisiju. 

g.Zainaida Elmazi -  Pozdrav svima prisutnima, ja sam juče na komitetu za politiku i finansije 

predložila jedno pitanje koje sam i ranije predlagala. Tražila sam od predsednika kao i od 

predsedavajućeg skupštine da zakaže jednu vanrednu sednice skupštinu vezano za javne 

deponije, to jest za ilegalne deponije čvrstog odpada. Članica sam akademije EDA, gospoda iz 

ove akademije su zainteresovani da prisustvuje na jednoj sednici, verovatno imaju i neki vid 

projekta preko kojih bi pomogli opštini u čišćenju ilegalnih deponija. Zato bi volela da i kolege 

ovu inicijativu podrže. 

g.Betim Merdiu – Da li mozete da nam jos jednom objasnite u vezi komisije.  

g.Nexhat Isufi - U vezi ovog pitanja želim da kažem da na osnovu zakona 03/L-087 o javnim 

preduzećima, a što se tiče izbora borda direktora, nadgledanja i izveštavanja, ova komisija se 

izabira od strane dva clana skupštine i članova izvršne vlasti. Cilj ove komisije je da javna 

preduzeća, ona regionalna i lokalna, da vrše izbor svojih članova borda koji će predstavljati 

kompaniju na lokalnom ili regionalnom nivou. Sve opštine imaju ovakvu komisiju zašto da i 

naša opština nema jednu takvu komisiju.  
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g. Zaim Hajredini - Pozdrav svima, ja bih tražio da prvenstveno usvojimo dnevni red pa da posle 

toga razmatra tačke dnevnog reda. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje dnevnog reda. 

g.Zainaida Elmazi - Tražimo da se naši predlozi koje smo predložili tokom početka ove sednice 

stave na izglasavanje i tražim takođe veću ozbiljnost u vođenju sednicama. Ovakvim 

ponašanjem, mislim da ne ozbiljno vodite sednicu. Mi ovde težimo ka turističkoj destinaciji, 

gospodine predsedniče i predsedavajući, nije vam mesto samo u kancelariji, zamolila bih vas da 

prošetate malo po regionu Gora i Opolje i da vidite i da sesretnete sa deponijama koje su 

napravile građevinske firme. Ja vas molim i tražim od vas da me ispoštuje, te i da stavite na 

dnevnom redu tačku u vezi deponija gde ćemo razmatrati i doneti odluku. Mi smo započeli jedan 

process, direktor departmenta emergencija je pokrenuo jednu inicijativu ali povodom toga nije 

ništa urađeno, te nemamo konkretno rešenje. Ja ovde ne želim da budem silueta i da nekome 

ugađam i da dižem ruke, pre neki dan smo dobili informaciju da smo doneli odluku za izgradnju 

škole, dobili smo jako neozbiljan materijal povodom toga, sada je taj isti gospodin prodao 

parcelu, znači radimo kao deca u prvom razredu. Mi smo ovde dali predloge i ja i moj kolega 

Nedžad, te bih volela da te naše predloge stavite na glasanje i da nastavimo sa radom. Jednom 

nas ispoštujte jer smo i mi ovde izabranici naroda i nismo došli sa ulice. Ovo su zahtevi naših 

građana koje ih mi prenosimo. 

g.Granit Rifaj - Zinaida je pomenula veoma važno pitanje ili problematiku koja nije prisutna 

samo u Gori međutim glavni problem je što mi nismo uspeli da do sada pronađemo i 

identifikujemo te ilegalne deponije, mi prvenstveno kao skupština trebamo odrediti jedno mesto 

ili lokaciju gde će građevinske firme moći odlagati svoj otpad pa da posle toga tražimo reakciju. 

Što se tiče drugog predloga zaista nam je potrebno malo više priprema što se tiče materijala, jer 

zaista nismo upoznati sa tematikom. 

g.Nexhat Isufi - Pročitacu jednu stavku ovog zakona o formiranju opštinskih komisija akcionara, 

gde se kaže da svaka formirana komisija je odgovorna skupštini opštine o načinu delovanja i 

vršenja svojih kompetencija i odgovornosti koje su date ovim zakonom. Opštinska komisija 

akcionara će izveštavati skupštini opštine na godišnjem nivou o performansama i 

odgovornostima ove komisije. Kao i o postizanju ciljeva ovih komisija određenih politikama 

člana 6 tačke A i slično tome. Opštinska komisija će obezbediti kvantitativne podatke javnostima 

i skupštini. Znači nije potrebno da ova tacka danas bude na dnevnom redu naše skupštine već je 

potrebno i obavezno da se ova komisija formira bez obzira da li će to biti na ovoj ili nekoj 

narednoj sednici. 

g.Shaban Shabani - Sto se tiče predloga Zinaide Elmazi za postavljanje tačke dnevnog reda na 

sednici skupštine ja mislim da je bilo predloga čak da se održi jedna vanredna sednica, iz tog 

razloga smo planirali da ostavimo ovo pitanje za narednu neku sedmicu ili održavanje jedne 

vanredne sednice. Niko ne osporava da je ovo pitanje koje je pomenula gospođica od velike 
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važnosti i da zaista predstavlja problem trenutno u našoj opštini. Drugi predlog gospodina 

Nedžata, takođe sam mišljenja da treba ostati za narednu sedmicu da vidimo kakve su naše 

mogućnosti sa kompanijom sa kojom sarađujemo i koja deluje ovde, predlog je regularan i 

ispravan međutim većina delegata nema podataka i informacija u vezi značenja i načina 

funkcionisanja ove komisije. Situacija je rešiva iz razloga što ove tačke mogu biti na narednim 

sednicama skupštine. 

g.Zaim Hajredini - Zinaida bi trebala da odgovori na ovo pitanje i da zauzme stav da li želi da 

ova tacka Dnevnog reda bude na današnjoj sednici dnevnog reda i da se povodom nje glasa ili da 

ostane kao predlog za jednu vanrednu skupštinu ili posebnu tačku na nekoj od narednih sedmica 

skupštine.  Znači želimo samo da znamo da li predlagači ovih tačaka insistiraju da se ove tačke 

ubace na dnevnom redu ili ostavljaju mogućnost da se ove tačke mogu postaviti na nekoj 

naredne sednici. 

 g.Zinaida Elmazi - gospoda iz NBA organizacije su izrazili želju da prisustvuju na jednoj 

sednici skupštine, gde će pomenuti ovaj problem problem koji nije samo u opštini Dragaš već na 

celoj teritoriji Kosova. Ja danas ne bi želela da danas razmatramo ovu tačku već tražim da se 

formira jedna vanredna sednica skupštine i da ih pozovemo da prisustvuju na toj sednici jer je 

ovo zaista u interesu svih nas, ovim bi naša sela postala čistija i ne bi smo se suočava li sa 

ilegalnim deponijama na svakom koraku. Neću određivati, niti ograničavati mogućnosti ali 

tražim da ova tacka bude bez obzira kao tacka redovne sednice skupštine ili na vanrednoj sednici 

skupštine, bez obzira kako, samo da se ova tacka nađe na dnevnom redu. 

g.Betim Merdiu - Ove tačke dnevnog reda se uzimaju u obzir za postavljanje na dnevnom redu 

narodne skupštine. Prelazimo na glasanje možemo zaključiti da se dnevni red današnje sednice 

usvaja. 

g.Suada Bajrami -  Poštovani delegati, poštovani Predsedniče i predsedavajući, ovim želim da 

vas obavestim da na osnovu sastanaka koji smo održali sa predstavnicima OSCE-a na kojem je 

sastanku prisustvovao predsedavajući skupštine, članovi političkih partija, članovi skupštine, 

službenica za polnu jednakost, gde smo na ovom sastanku imali mogućnost da formiramo 

neformalnu grupu žena, imajući u vidu predlog OSCE-a jer ovakve neformalne grupe žena su 

funkcionalne u svim opštinama Kosova, nakon njihovog predloga i mi smo uspeli kao žene da 

formiramo ovu grupu neformalne organizacije žena, mene su predložili kao predsednicu ove 

neformalne grupe žena dok su Zinaidu Elmazi predložili kao potpredsednici. Verujemo da ćemo 

naći vašu podršku i da ćete nam izaći u susret u smislu novoformirane grupe žena. 

g.Betim Merdiu – Svakako cemo da podrzimo vas dalji rad, ujedno vam zelimo uspeha u daljem 

radu. Prelazimo na sledecu tacku dnevnog reda. 
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Prva tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na prvu tacku dnevnog reda, u pitanju je zapisnik sa predhodne 

sednice skupstine. Prelazimo na usvajanje zapisnika, ima li primedaba, posto nema, ko je ZA 

usvajanje zapisnika. Usvaja se jednoglasno.  

 

Druga tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje i usvajanje Izvestaja o realizaciji 

budzeta za period Januar-Mart 2019 godine, rec dajem predsedniku opstine. 

g.Shaban Shabani - Na osnovu člana 58, tacka J  Zakona 03/L-40, Zakon o lokalnoj samoupravi 

službena novina republike Kosova 20/2008 od dana 04/06/2008,  kao i clana 45.4 zakona o 

merenju javnih finansija i odgovornosti 03/l-048,  predstavljam kratak predlog izveštaja o 

realizaciji budžeta za tromesečni period Januar mart 2019 godine. Izveštaj u sebi sadrži 

informacije u vezi budžeta toka gotovog novca prihoda rashoda za robe i usluge rashoda za 

komunalne usluge subvencije i transferi kao i troškovi za kapitalne investicije. Ovaj finansijski 

izveštaj predstavlja prihode i rashode za mesec januar do mart kao i vrši upoređivanje ovih 

promena sa prethodnim periodem predhodnih godina. Budžet opštine Dragaš je usvojen na 

skupštini u visini od 8.404.652 eura nakon prebacivanja ne potrošenih sopstvenih sredstava iz 

2018 godine u visini od oko 741.232.83 eura i prihoda od fonda do donatora u visini od 13.028 

tako da budžet u izveštajnom period dostiže sumu u visini od 9.158.913.48 eura.  

Budzet u ovom izvestajnom period je potrosen u visini od 1.262.860.44 eura te uporedu sa 

proslom godinom realizaciaj je veca za 0.76 %.  

Plate i dodaci su povećani uporedo sa izvršenjem periodu prošle godine iz razloga zbog 

povećanja plata na nivou države u visini od 3.10 % kao i povećanje godina o radnom stažu. 

Troškovi za robe i usluge su veće za 40.67 %. Opštinski troškovi su  nizi za 19.88% uporedo sa 

prošlom godinom ovo povećanje je rezultat isplate nekih faktura koje nisu bile isplaćene u 

prošloj godini. Dok za subvencije i transferi nije bilo troskova jer nismo izvrsili placanje iz ovih 

kategorija. 

Troškovi za kapitalne investicije u ovom izveštajnom.u mogu da kažem da smo na 

zadovoljavajućem nivou čak smo oko određenih stvari to jest potpisivanja ugovora i realizaciji 

tendera i radova. Troskovi ove kategorije su veci za 37.89 %. 

Sopstveni opštinski prihodi su ove godine nizi za 18. 89 % uporedo sa istim periodom godine u 

tabeli se vidi da izdavanje izvoda rođenih izvoda umrlih nije na nivou kakav je bio ranijih godina 

ali ih ovde sistem registruje kao poreske obveznike. Tako da Poštovani delegati danas imamo 

tromesečni izveštaj te se nadam da će vašim diskusijama se ovaj popuniti i samo ovaj izveštaj. 

Ovo je ustvari izveštaj o potrošenim sredstvima to su fakture koje su isplaćene i sve je u 
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potpunom redu. A moja je zakonska obaveza da skupštinu izveštavam svako tromesečje u vezi 

toka realizacije sredstava. Mi smo u prvoj fazi potrošnje budžeta. Ovo je prvo tromesečje. Svi 

troškovi koji su načinjeni su opravdani i ja se nadam da će tako biti i ubuduće. 

g.Naser Myrtezani – Pozdrav svima, u vezi ove tacke dnevnog reda kao i u vezi ostalih tacaka 

mogu da kazem da su lose tacke, ne profesionalne, ovo je znak prekomernog samozadovoljstva 

lokalne vlasti sa svojim polom koji obavlja. Izvestaja o realizaciji budzeta za period Januar-Mart 

2019 godine je jedna prosta kopija ranijih izvestaja. Prekomerni folklorizam u smsilu eto kao 

podrzavamo kulturu, sport, obrazovanje kao i ostale sektore, je za cudjenje kako je to opisano u 

izvestaju dok na terenu je skroz drugacije. Ovaj izveštaj je veoma nepotpun, imajući u vidu 

pregled troškova u prvom tromesečju. Ove troškove predstavljene u ovom tromesečju bi mogla 

da načini jedna prosečna porodica a ne opština. Zar je logično da opština ima ovakav tromesečni 

izveštaj sa celokupnom obavezama i poslom na terenu koji ima. Za ove tri meseca ne vidimo ni 

jednu konkretnu kapitalnu investiciju, stanje na terenu je skroz drugacije od onog sto se 

predstavlja. Ovde smo ubacili ruckove i vecere, jagnjece meso, pica i ostalo, preko kojih je 

potrosen novac budzeta opstine. Nedostatak investicija u našoj opštini je doveo do teškog 

ekonomskog stanja tako da omladina naše opštine svaki dan beži, emigrira iz naše opštine. 

Imamo izveštaje da samo u 2019 godini iz naše opštine se udaljio 350 mladih ljudi. Građani su 

razočarani zbog nedostatka investicija, konkretan slučaj je infrastruktura i gde su putevi skoro 

neprohodni. Glavni put Zaplizhje-Blac-Bresane je mnogo oštećen put i taj put je u stvarno 

katastrofalnom stanju. Da ne govorimo o glavnom putu koji vodi do Dragaša ili do Prizrena, 

svaki dan prolaze tu i predsednik i potpredsednik i ostali organi takođe, krivina kod sela Rapca je 

u katastrofalnom stanju. Onda imamo put Zapluzje-Lez-Prizren, imamo dve velike rupe koje su 

otvorene na tom delu puta, glavni krivac nije samo predsednik opštine već i potpredsednik 

opštine jer je i on deo koalicije. Kako na lokalnom nivou tako i na centralnom nivou, znači i 

potpredsednik je deo vlasti i on je odgovoran za ovo pitanje. Ministar infrastrukture je iz redova 

partije potpredsednika tako da stanje kod putne infrastrukture mogu da kažem da su obojica 

odgovorni, kako predsednik tako i potpredsednik opštine. Trebate naći mogućnost i način i da 

pronađete investitore kako bi su se ovi putni pravci izradili poboljšali i stavili u funkciji. 

g.Zaim Hajredini - Što se tiče tačke dnevnog reda, ja mislim da je finansijski izveštaj u sasvim 

dobrom obliku. Činjenica je da bih i ja dao više kritika u vezi toga što kapitalne investicije treba 

da započne što ranije. Međutim i mi smo svesni toga kako hodaju procedure kod nas, što 

procedura kancelarija i javne nabavke takođe i vremenski uslovi na teritoriji naše opštine, mi kao 

politička partija AKR podržavamo ovaj izveštaj, ne vidimo da ima kršenja određenih zakonskih 

regulativa, ono što možemo da primetimo jesu i započet proces tenderisanja određenih projekata. 

Koliko smo mogli da primetimo broj tih tendera je veoma nizak tako da neka ovo bude zahtev da 

se što pre i što ranije započne sa radom kapitalnih investicija. Mi smo u mesecu maju tako da, da 

ne bude da u mesecu septembru da imamo 40% završenog od kapitalnih investicija već puno 

više. Jedino je to moj zahtev da se što ranije krene sa kapitalnim investicijama. 
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g.Samidin Xheladini - Poštovani prisutni, pozdrav svima, u vezi tromesečnih izveštaja 2019 

godine u periodu januar-mart, izveštaj prikazuje nisku stopu realizaciji kapitalnih investicija kao 

i nisku stopu prikupljanja poreza na imovinu. Ne treba puno da se baziramo na prethodne periode 

imajući u vidu da je ovo bila pogrešna praksa, jer je u pitanju jedna četvrtina vremena već prošla, 

ako ne vršimo inkasacija ili realizaciju budžeta mi ćemo ponovo imati veliku sumu ne potrošenih 

sredstava a kao rezultat toga i budžetski suficit. Iz sopstvenih prihoda u prošlim periodima 

imamo nižu stopu inkasacija ovih prihoda za 18% ako se uzme u obzir suma sredstava u prošlim 

periodima od 2 miliona eura, ne inkasirana sredstava u svim kategorijama, znači ispada da ova 

suma je veoma zabrinjavajuća, jer imamo faktički oko 20% ne inkasirana sredstva iz celokupne 

ove sume.  Dosadasnji troškovi za robe i usluge su potrošeni u visini od 58.000 eura, troškovi za 

kapitalne investicije 65.000 subvencije i transferi nije potrošeno ništa, i na osnovu sume budžeta 

koji smo usvojili na sednici skupštine u visini od osam miliona eura kao i suma sredstava 

prenesenih iz prošle godine u visine od oko 700 hiljada eura znači imamo celokupnu sumu 

budžeta od 9.158.913.  Ako od ove celokupne sume ovog budžeta skinemo pola sredstava koja 

će otići na plate i dodatke onda nam ostaje polovina od ove sume za realizaciju, znači predsednik 

opštine treba da ima strategiju zajedno sa svojim osobljem kako će izmenadzirati i kako će ova 

sredstva usmeriti u prave tokove. I ako već znamo da će jedan deo ovih sredstava otići za 

kapitalne investicije. Vršim apel o predsedniku opštine i organima opštine da se prihvate posla i 

da se što pre počne sa realizacijom budžeta na način kako nam sredstva ne bi otišla u suficit kao 

prošle godine. Takođe sam primetio da nema dobro dovoljno dobre inkasacije sredstava, 

pogotovo poreza na imovinu, takse na ime promene vlasništva zemljišta, kirija za javne objekte, 

što je veoma zabrinjavajuće i pitanje koje smo nekoliko puta pomenuli, tražimo da kirija se plaća 

od strane korisnika opštinskih lokala, u vezi ovog pitanja imamo pad sredstava u visini od 8.000 

EUR. Ove godine na ime ove kategorije uplaćenih sredstava uplaćeno je samo 2.000 EUR što 

znači 6000 EUR manje uporedu sa prošlom godinom. Takođe participacija u zdravstvu imamo 

blagi pad inkasacije ovih sredstava. Ovo je permanentna obaveza opštinske vlasti da što pre 

razmišlja I deluje i da započne sa projektima jer je to za dobrobit sviju nas. 

g.Laurat Krasniqi – Pozdrav svima, Izvestaj je isti kao i prosle godine. Jedna mi kategorija 

zapala za oci a to je kategorija Subvencija i transfera, koja je poveccana za 100 %, tako da je ove 

godine u ovom period nije od ove sume potroseno nista, da li je to zbog ne alokacije sredstava ili 

mozda nije bilo zahteva gradjana, klubova, organizacija i sl. 

g.Zinaida Elmazi – Postovani, Izvestaj je zadovoljavajuci samo sto treba da se sto brze krene za 

realizacijiom predvidjenih kapitalnih investicija, jer vec ulazimo u period godisnjih odmora, gde 

nam nailazi dijaspora. Ako bi moglo da se vise obrati paznja za realizaciju tih projekta kako ne bi 

imali problema.  

g.Valon Shabani – Pozdrav svima, Izvestaj je uradjen na osnovu Zakona i Pravilnika na snazi. U 

vezi modela, mi mozemo dizajnirati i drugacije, sa grafikonomia i sl,ako mislite da nije detaljan 

ja vammogu dostaviti opsirniji izvestaj iz Freebalance, nekih 200-300 stranica. Ovo je standard 

za sve opstine i on je potpun i tacan. U vezi kasnjenja za realizacijom budzeta vi znate da je 
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budzet usvojen sa zakasnjenjem, tako da se tokom provog meseca alocira 1/12 od budzeta, isto 

tako u 2 mesecu 1/11, tek u martu je alociran u potpunosti. Takodje nam je radnik za 

certifikovanje otisao u penziju, to su bili razlozi, iako su nam trosjkovi realizacije veci od prosle 

godine. Prosle godine je bilo kritika zasto se potrosio budzet, ove godine zasto se malo potrosio. 

Vredi pomenuti da neke troskove za Robe i usluge koje su bili visoki su se snizili. Kod kapitalnih 

investicija, troskovi koji i nas najvise intersuju, na osnovu izvestaja direktora Urbanizama na 

Bordu direktora, vec je 30 projekata u procedure Javne nabavke, takodje je izbarana i kompanija 

koja ce vrsiti detaljan nacrt projekata. Sto se tice inkasacije sredstava kao sto sam naveo jedan od 

sluzbenika je otisao u penziju i zato imaamo malo kasnjenja, inaksacija poreza na imovinu, ove 

godine smo sa zakasnjenjem dobiloi CD-eove za fakturama iz Ministarstva sto je bio glavni 

razlog kasnjenja inkasacije. Ovih dana se zavrsila raspodela faktura od strane nashi radnika. 

Pocetkom ovog meseca se ocekuje pocetak inkasacije sredstava na ime koriscenja opstinskih 

lokala. Kod subvencija se ocekuje da se razmotre svi zahtevi i da se zapocne sa raspodeleom 

subvencija, sto se tice klubova ocekujemo odgovor iz Ministarstva i da odmah nakon toga 

objavimo javni poziv sa konkurisanje.   

g.Samidin Xheladini – Sugerisemo vam u vezi inkasacije sredstava, vec nekoliko godina imamo 

pad nivoa inkasacije sredstava, mi smo svi odgovorni povodom toga a pogotovo vi koji ste vec 

12 godina na vlasti. Ranije smo davali primedbe na nekenstavke za koje smo mislili da nisu 

potrebni da se nacine, kao sto je primer, kod ugovornih usluga, prosle godine imamo sumu 

101.000 eura, dok ove godine 60.000 eura, kod tehnicke usluge 15.000 eura-2017-3.400, uisluge 

clanstva 7.300 prosle godine 3.300, namestaj 17.000 sa 296, 2017-147.000 nafta za centralno 

grejanje dok 2018-86.000, 2016-76.000, znaci imamo 100 % povecanje tako da nama nije dato 

neko opravdano obrazlozenje kako bi smo skinuli nasu brigu, takodje, kontigentni troskovi 

445.000 za dve godine, ovo su te greske koje se trebaju kanalisati i srediti, kako se ne bi vise isto 

desavali. Takodje, kod dobitnika subvencija nismo dobili listu koju smo vec nekoliko vremena 

trazili. Kod stadiona imali smo primedbu oko radova i jos toga, trazimo da se budzet trazi 

ispravno na kapitalnim investicijama, da se ne trosi budzet na nepotrebne stvari i da se realizuju 

projekti koji su predvidjeni.  

g.Seljman Osmani – Pozdrav svima, u vezi Izvestaja, on je delimican, u nacelu ima nekih 

sustinskih stvari recenih u njemu,  ja ovde ne vidim od kapitalnih investicija 2.700.000, do sada 

nemamo nijedna izvestaj nijedne komisije, zamolio bi direktora finansija da makar na narednoj 

skupstini nam prikupi izvestaje o do sada realizovanih infrastrukturalnih projekata. Ovde se 

pomijnu milionske sume a mi neznamo ili nemamo nikakav izvestaj. Pojedine politicke partije 

kortiste slucaj, slikaju se kod projekata i hvale se kako oni rade i grade, prikupljaju politicke 

poene, ja bih zamolio predsednika da nam dostave izvestaj komisija, da znamo dokle se stiglo sa 

kapitalnim investicijama, zasto se nisu realizovali odredjeni projekti, npr.most Krusevo-

Restelica, stramota, dijaspora je tu, vise od 10.000 auta. Most nije dovrsen, predlagali smo 

dodatnih 5.000 eura al ii to sporo ide. Bilo je puno odrona nap utu Krusevo-Globocica, director 

Javnih usluga, trebamo ga zvati 10 puta da bih on nazvao jednom cistaca, i u pola jedna dolazi ta 



8 | P a g e  
 

ekipa, ako je emergenca zar nemamo sitan neki bager pa da deblokiramo taj put. Trazim da u 

buduce ovi izvestaji budu jasnije i korigovan, trazicu izvestaj za svaku kapitalni investiciju koju 

mi odobrimo odavde. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje, ko je ZA-15, PROTIV-0, UZDRZANIH-6. Ovim 

zakljucujem da se usvaja ova tacka dnevnog reda. 

 Treca tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje i usvajanje Predlog Pravilnika o 

odredjivanju radnog vremena za poslovne subjekte u opstini Dragas. Otvaram diskusiju. 

g.Laurat Krasniqi – U vezi ove tacke dnevnog reda, mislim da bi prvenstveno trebalo da se odrzi 

jedna javna rasprava za grupama od interesa, biznismenima is l, jer se Pravilnik tice njih. Mi 

nismo odrzali javnu debate, ja nisam clasn KPF-a i ne znam sta se tamo razgovaralo. Mislim da 

donosenje Odluke bez javne rasparve moze negativno da deluje na process.  

g.Betim Merdiu – Mi smo razgovaraliu na KPF-a da se ova tacka dnevnog reda posalje na javnu 

debatru sa gradjanima pa da se kasnije usvaji.  

g.Zinaida Elmazi – Juce smo na KPF na poredlpgu predsednika doneli Odluku da zauzmemo 

stav kao KPF vezano za Pravilnik da se danas ne razmatra na skupstinu vec da ide prvo na javnu 

debate. Neznam kakav je bio stav KZ-a, volela bih da predsedavajuci iznese takodje njihov stav. 

Trebalo je da na pocetku iznesete stav KPF pre razmatranja tacke. 

g.Munir Jonuzi – Postovani, obracam vam se u svojstvu predsedavajuceg KZ-a, juce smo na KZ-

a raspravljali ovu tacku dnevnog reda i dogovorili smo se, tj.zuzeli stav jednoglasno da stav KZ-

a bude da ova tracka prvo ide na javnu debate, pre svega sa poslovnim subjektima kao is a 

gradjanima pa tek onda da dodje preuredjen ili isti na skupstini radi usvajanja. 

g.Betim Merdiu – Prelazimo na glasanje, ko je ZA-24, PROTIV-0, UZDRZANIH-0. Ovim 

zakljucujem da se usvaja ova tacka dnevnog reda. 

 

Cetvrta tacka dnevnog reda 

g.Betim Merdiu – U okviru ove tacke imamo: Razmatranje Zahteva delegate Sefidin Mejzini za 

sportski teren na mestu zvanom Mejdan. Otvaram doskusiju. 

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav svima, ovaj zahtev nema nikakve veze sa mnom licno, on se poziva 

na Zakone i clanove, parcele su opstinska imovina, to sam proveravao po kancelarijama. Oni su 

u KZ Bellobrad, znaci ja ne zelim da sanjam otvorenih ociju vec kao i svi ostali. Sanjam da taj 

deo poseduje jedan sortski teren. Takodje cu se nadovezati sa koleginiciom koja je govoirila o 

deponijama, sto je evidentno. Ja sam trazio da se ovo realizuje ili preko uzimanja ili preko 
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razmene teritorija. Imate Zakone ispred sebe. Obrazlozenje zasto taj deo treba da ima sportski 

teren su ove fotografije, ovo je najravniji deo, Mejdan, pokriven crstim otpadom, te nije 

prirodno, sada sam dobio informaciju da pomenuto selo je podnelo zalbu, svestan da u tom selu 

ima dobrih, nacitanih ljudi, ali su to ljudi koje treba studirati, oni su fenomen na Balkanu. U 

pitanju je izgradnja nacionalnog stadiona, svako trazi da se ovaj stadion prebaci u njihovom 

gradu, zato kazem da su fenomen jer zele da udalje izgradnju stadiona odavde. Da li taj deo 

parcele pripada selu Kapre ili selu Belobradi ja se prema tome ne pozivam, ja se pozivam na 

dokumente, ne znam kakva je pretenzija prema ovom događaju i šta je iza ove inicijative. Mi 

smo jedna celokupna teritorijalna celina u smislu opštine Dragaš i sredstva trebamo raspodeliti 

na celoj teritoriji opštine Dragaš. Nemam ništa protiv direktora kulture omladine i sporta ali 

zašto da nas aktivnosti održavamo u Prizrenu, imamo škole fudbala koje svake nedelje dolaze i 

postavljaju zahteve i traže da ih podržimo sredstvima za transport ili održavanje ovih aktivnosti. 

Imam informaciju da je odvojeno 280.000 EUR za stadion u Dragašu, možda vam se svideo taj 

deo Koritnika. Međutim ja sam bio lično na tom delu stadiona svojim vozilom i mogu da kažem 

da je stanje katastrofalno na tom stadionu. Investirati 280.000 EUR na tom stadionu se može 

nazvati masakrom. Imamo dve škole fudbala koje će trebati da idu da igraju i održavaju 

utakmicu u Prizrenu ili Suvoj Reci što je apsurdno. Ono što tražim i zahtevam je ustvari 

ispunjenje jednog sna, ja taj stadion neću odneti kući. Međutim ta lokacija koja se tu nalazi je 

epicentar naše opštine, tako da zaslužuje da ima stadion. Ja sam svestan nakon razgovora sa 

predsednikom opštine da je taj deo opštinske teritorije u nekom sudskom sporu, međutim, 

imajući u vidu da ljudi koriste te parcele već nekoliko godina zašto ne bi pokušali da uzmemo taj 

deo namenjen, planiran u stvari za stadion na korišćenje. 1 hektar se plaća 50 EUR. Na ovoj slici 

se može videti ulica Bil Klinton, ovde na ovom mestu imamo izliv kanalizacije i veoma 

nepodnošljiv miris te kanalizacije. Zašto ti građani nisu podneli zahtev za rešavanje ove 

kanalizacije. Predsedniče nemam ništa lično, moramo znati da smo naterali i starce da nas 

glasaju, nemamo mogućnost da im damo dobre penzije, nemamo mogućnost da zapošljavamo 

nove radnike i otvaramo fabrike, dajte da im osiguramo jedno mesto gde će moći izaći sa svojim 

unucima i da uživaju. Stadion Graničar koji je u Dragašu ne ispunjava infrastrukturaalne uslove, 

kada nam dođu gosti moramo ih transportovati drugim manjim vozilima do stadiona. Ne znam 

zašto pretendirate da pošaljete još 230.000 EUR na tom stadionu. Član 14 zakona govori o 

načinu razmene opštinske imovine, pa kaže da ako opština ima interes za određenu parcelu mora 

opština poslati zahtev sa pratećom dokumentacijom kako sledi: odluku o objavljivanju javnog 

interesa, znači mi trebamo objaviti to jest proglasiti ovu parcelu javnim interesom bez obzira što 

je u sudskom sporu. 

g.Zinaida Elmazi - Poštovane kolege, mi smo juče na Komitetu za Politiku finansije razmatrali 

ovaj zahtev, niko nije protiv vašeg zahteva, nego je ogroman problem što je opština pod sporom 

sa Kosovskom agencijom za privatizaciju i zato ne može da se ovakvi zahtevi realizuju dok se 

sudski spor ne završi. Jako mi je žao ali ste trebali znati pre nego da podnesete zahtev da je 

opština u sporu sa kosovskom agencijom za privatizaciju. Mi ovde kao što se vidi prihvatamo 

neozbiljne zahteve jer smo i na prošloj sednici prihvatili zahtev o razmeni opštinske imovine 
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vezano za osnovnu školu u selo Buče, ja sam bila uzdržana, jer taj zahtev nije bio adekvatno 

adresiram po meni. Nije bilo saglasnosti vlasnika parcele i onda smo došli do ove situacije u 

kojoj jesmo danas, jer gospodin koji je bio voljan da nam da njegovu parcelu u zamenu, upravo 

je tu istu parcelu danas prodao. Ja bih zatražila od predsednika opštine da u vezi vašeg zahteva 

nam da više informacije kako bi mi mogli danas da donosimo neku odluku u vezi vašeg zahteva, 

nemojte misliti da sam ja protiv vašeg zahteva, već da nas upoznaju nadležni organi u vezi spora 

opštine sa kosovskom Agencija za privatizaciju i stanja u vezi ove parcele. 

g.Sefidin Mejzini -  Što se tiče zahteva i neozbiljnosti istog ja sam bio veoma svestan toga, ja 

nisam hteo da time ikoga povredim, da to uradim zbog nekih političkih ciljeva, već sam to uradio 

da bi pokrenuo neke stvari. Mi ne možemo biti zrtve jednog sudskog spora koji traje 20 godina. 

Postoje i druge mogućnosti, tu se daje opštinska imovina na korišćenje za jedan hektar 50 EUR, 

da to ima u vidu i ne da čeka od mene ovakve zahteve nego da sama pokrene pitanje, opštini bi 

bilo bolje da jednom pokrene ovu proceduru nego da na nedeljnom nivou ima zahteve škole 

fudbala. To je najbolje i najravnije mesto u nasoj opstini, niko od nas kuci ne ostavlja smece 

tamo gde je najravnije. Na 100-tine kamiona bacaju otpad na tom mestu, zar treba da spavamo, 

predsaednik svaki dan tu prolazi, vreme je da i ovo mesto oseti miris drzave. Selu Belobrad 

neznam zasto bi smetao ovaj stadion neznam zasto da podnose zalbu. 

g.Zinaida Elmazi – Meni je malo neugodno, niko nije protiv ovog zahteva, problem je u tome sto 

opstina ima privremene mere zabrane,  i zato što je opština u sporu sa kosovskom agencijom za 

privatizaciju, zato sam tražila od predsednika opštine da nam da podrobnija objašnjenja u vezi 

ovog problema. Drugo ja nisam rekla da je ovaj zahtev neozbiljan, i nemojte prebacivati loptu na 

mene, ja nisam rekla da neću podržati ovaj zahtev, podržaću ga, tada kada budem čula sve 

moguće informacije. Ali ne želim da podržavam nešto i da se igram protiv zakona. Ja sam prošli 

put bila uzdržana dok ste svi vi digli ruke, i glasali za taj neozbiljan zahtev i šta smo sad dobili, 

vlasnik je prodao parcelu, to sam rekla, meni je jako žao što se taj prelep prostor pretvorio u 

deponiju. Ja sam protiv svih deponija. I molim vas drugi put kada budete repricirali nemojte me 

pogrešno shvatiti ili uzmite slušalice i slušajte šta govorim ili možda ne želite da pratite niti da 

čujete. Ono što vam odgovara replicirati a ono što vam ne odgovara jednostavno ne želite da 

čujete. Jako mi je žao što sve kolege kada ne većinska zajednica izlazi za govornicom i govore 

ne koriste slušalice, ne koriste prevod a sa druge strane kažete ne razumemo. Ja ne razumem i 

zato tražim prevod. 

g.Artan Loshaj -  Pozdrav svima,  u vezi ovog zahteva koji je dostavljeno od strane našeg kolege 

Sefedina, ja podržavam ovaj zahtev međutim moram da kažem da sam malo skeptičan povodom 

toga, iako sam ja po prirodi sportista, skeptičan sam povodom toga što je opština u sporu sa 

kosovskom agencijom za privatizaciju, zbog toga smo tražili dodatna objašnjenja od strane 

predsednika. Što se tiče stadiona u dragašu graničar mogu da kažem da su na tom stadionu pre 

početka investicije naša deca igrali fudbal, tu se održavale i razne manifestacije kao i takmičenja 

fudbalskog kluba o polja jedni glog kluba koji nas predstavlja, sada nakon kapitalnih investicija 

na tom stadionu Gde je gde si rano više od 200.000 EUR taj stadion je postao deponija. I ja vas 



11 | P a g e  
 

molim da kao skupština, kao kolege mi podržite i da zajednički odgovorne ljude za ovakav 

rezultat rada pošaljemo na sud i pokrenemo im službenu sudsku proceduru. Mi znamo da je neko 

za ovaj stadion dobio novac, da je neko primio radove, ta komisija koja je primila radove mora 

da se kazni na zakonski nacin. Sada nasa deca tu ne igraju futbal, vec ih nosimo u Prizrenu. FK 

Opoja placa sada stadion za pare. Mi ih KPF podrzavamo novcano, samo da bi mogli tokom 

utakmice da kupe po jednu flasu vode. Sto se tice puta do stadiona, tu 2 vozila ne mogu da 

prodju, tu luksuzno vozilo ne moze da prodje, kako da dodje do stadiona protivnicka ekipa. 

Moramo da goste prebacujemo iz Dragasa taksijem. Imam javni zahtev za predsednika opstine 

da se ozbiljnije bavi ovim pitanjem, jer prosli predsednik nas nije uzimao u obzir uopste. Trazim 

takodje i od delegate nevecinske zajednice, imajuci u vidu da su parcela na tom delu puta u 

vlasnistvu nevecinske zajednice, da i vi pozitivno uticete, da se otvori jos jedna trasa ili da se 

napravi kruzni tok preko sezonskog puta, sa malo dobro volje da se proglasi javnim interesom, 

ovo ostaje na predsednika, koji je is am bio sportista i koji nam je i tokom kampanje obecao da 

ce se zalagati.  

g.Laurat Krasniqi – U nacelu zahtev je dobar, medjutim u principu mislim da pravimo gresku, 

zasto? Kao sto znamo skupstina je donela Odluku da se opstinska imovina u privremenom 

vlasnistvu AKP-a vrati opstini. Nakon toga imamo definitivnu Odluku Vlade, jer Vlada ima 

jedine kompetencije nad vlasnistvom AKP-a. Sada ako mi delujemo ovako kako namerevamo 

ispasce da radimo sami protiv sebe, to jest vrsimo krsenje Zakona. Ne mozemo mi kao opstina 

donesti Odluku za zemlju u tudjem vlasnistvu. Sud je odlucio, ne mozemo pregaziti sudsku 

odluku. Prosto, u proslosti je nacinjena greska, sada smo mi zrtve jedne greske koja je nacinjena 

ranije. Kod stadiona, govori se da ce investirati ministarstvo, bez obzira sto su kolega ranije 

govorile, pitanje stadiona treba poslati do istrazitelja. Tamo je uradjeno od poslova u vrednosti 

od 20.000-30.000 eura a na to ime uzeto je 200.000 eura, tamo je zloupotrebljena taksa gradjana, 

ja sam spreman za ovaj process, imam pri sebi tendersku dokumentaciju i sve ostalo, iza stadiona 

su se trebali praviti tribune, niko se nije pridrzavao predmerima i predracunima tendera, ko god 

da je odgovoran za ovaj deo mora da odgovara. Predsednik je morao nekome da delegira ovau 

obavezu. U vezi zahteva mislim da nije trebao da dodje na dnevnom redu, ali ako je vec dosao 

onda diskutujemo. Realno, napravljena je greska, jer vec imamo sudsku odluku.  

g.Velid Hadzisin - Postovani,  zahtev koji smo dobili na ovu skupštinu prvo iz proceduralnih  

razloga uopšte nije trebao doći do Skupštine. Zato što zahtev u pisanoj formi za sazivanje 

vanredne skupštine ili za stavljanje tačke u dnevnom redu mora da ima potpisanih trećinu od 

delegata skupštine. Predlog za stavljanje tačke dnevnog reda treba da ima potvrdu većine 

delegata. Ovde je napravljena jedna proceduralna greška i ovaj zahtev se uopšte ne poziva na 

član Statuta na osnovu čega se upućuje zahtev. Znači mi smo dobili zahtev koji je potpuno 

opravdan, i ja kažem da bih oberučke potpisao jedan zahtev ukoliko bi kolega ponudio da se ova 

tacka nađe na dnevnom redu, bio bih jedan od potpisnika ovog zahteva. Ja sam tri, četiri dana 

jurio po Dragašu da sazovem vanrednu skupštinu vezano za hidrocentrale, sada dolazi kolega 

kome se jednostavno daje pravo da stavi na dnevni red jedan zahtev. Mislim da to sa 
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proceduralnog aspekta nije u redu. Predmet ovog zahteva jeste parcela koja je jedna zemlja a dva 

gospodara, sada imamo problem deponije na tom mestu, ko bi trebao da čisti tu deponiju, ja 

mislim da to treba da radi opština zajedno sa agencijom za privatizaciju. Da barem liči na jednu 

parcelu koja ima vlasnika. U protivnom, mi i da napravimo stadion na tom mestu oko stadiona 

ćete imati ponovo deponiju zavese zato što to nije rešeno pitanje. Sva pitanja u našoj opštini su 

međusobno povezana, nemamo urbanistički plan, nemamo put do stadiona, traži nam se da u 

jednom delu Dragaša proglasimo javni interes za put a mi imamo sa druge strane blokiran put 

prema gradskom stadionu. Nemamo inicijativu, niti načina kako da to otklonim, da li će to biti 

preko eksproprijacije ili proglašavanje javnog interesa, nacin na koji mi resavamo probleme, 

stvoricemo jos jedan problem kada evenutalno izgradimo stadion, te zbog neresenih pitanja će 

oko tog stadiona biti građevinskog otpada i opet ćemo biti kritikovan i zašto donosimo 

neozbiljne odluke. Ja mislim da je ovaj zahtev opravdan ali način na koji je došao u ovu 

skupštinu i način na koji se traži nije u redu. Moramo imati razumevanja jer znamo da je bivši 

predsednik opštine ceo mandat jurio po sudovima kao i predsedavajući zbog spora sa Sar 

proizvodom i ne bi zeleo da aktuelnom predsedavajucem i predsedniku stvorim oisti problem. 

Ako je moguće da određena grupa naših delegate ili komisija iz izvrsne vlasti, porazgovara sa 

agencijom za privatizaciju i sa institucijama koje su kompetentni za ovaj slučaj i u koliko ima 

spremnosti da se za ovaj slučaj izdvoji jedna parcela 2 hektara ili nešto manje, da onda 

započinjemo proceduru po zakonu, ukoliko mi donosimo bez prethodno održanih pregovora, 

onda se postavlja pitanja koliko se to realizovati. Tako mi smo još 2008 ili devet godine doneli 

odluku o vraćanju zemljišta, visinskih i nizinskih pašnjaka u vlasništvu opštine i to još dan-danas 

nije sprovedeno, tako da je ta zemlja poslala zemlja sa dva vlasnika ili bez vlasnika. Samo da 

zamolim kolegu da me pogrešno ne shvati ali ovako na ovaj način ja neću podržati ovaj zahtev.  

g.Samidin Xheladini – Mi podrzavamo ovu inicijativu, jer mislimo da je u interesu gradjan i 

mladih, dok sto se tice pravne strane treba da se brine opstinska sluzba, imajuci u vidu da ovaj 

stadion ne predvidja izgradnju sa cvrstim materijalom, vec samo jedan teren gde ce se odvijati 

sportske aktivnosti, te ako nam se dozvoli platicemo predvidjenu sumu, trazimo da opstina 

dostavi jedan zahteva AKP-u, za koristenje imovine AKP-a u sklau sa zakonskim pravilima jer 

to zakon dozvoljava. Clan 14 Odluek skupstine o proglasavanju javnog interesa, Zakon 04/L-

144, Clan 12 pravo opstine za povratak jednog dela imovine menadzirane od strane AKP-a. Clan 

13 zamena imovine sa AKP-om. Clan 12 kaze da opstina ima pravo povratka imovine kada je u 

pitanju javni interes, tako da apeliramo na predsednika opstine da odmah zapocne i razmislja da 

sva imovina koja je od posebnog znacaja i interesa za opstinu da se vrate opstini.  

g.Shaban Shabani - Iz svih prethodnih diskusija se stvara utisak da je zahtev opravdan, međutim, 

takođe se većina slaže da je i procedura ne ispunjava zakonske obavezno. Kao što znate znači 

imamo u vezi opštinski imovine pre privremenu meru koja nam ne dozvoljava da delujem u tom 

pravcu. Kao što znate mi imamo donesen u odluku ove skupštine o povratku opštinske imovine 

od strane AKP, da bi sada mogli da podnesemo zahtev za korišćenje jedne parcele u ovom 

slučaju parcelu za stadion mi prvenstveno trebamo poništiti odluka skupštine o povratku 
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opštinske imovine nakon toga podneti zahtev Kosovskoj Agenciji za privatizaciju kako bi nam 

omogućila koristiti tu parcelu. Vi ste obavešteni da je Vlada donela odluku o povratku sve 

imovinu, i veoma blizu smo momenta kada će se ovo realizovati u potpunosti. Onog momenta 

kada budemo imali mogućnost da se opštinska imovina vrati na korišćenje imena diranje opštine 

tada će nam biti skroz lako.  I pored toga što je delegat dostavio materijal u kome piše opštinska 

imovina moramo znati da je ova imovina u sudskom sporu tako da nemamo pravo da delujemo. 

Neću govoriti o važnosti ovog zahteva jer su delegati već sve ranije pomenuli samo želim da 

kažem da je možda najbolje a sve to zavisi od vas samih, da ovo pitanje ostavimo do momenta 

kada se stvore bolji uslovi za razmatranje ovakvog zahteva. Takođe imamo i zahtev to jest žalbu 

građana zajednica koja živi tu, i oni imaju potpuno pravo da podnesu takne žalbe koliko je ta 

žalba ispravna ili ne u to ne ulazim. Što se tiče stadiona Ministarstvo kultura omladine i sporta 

cime se i da ti još 100.000 EUR na tom stadionu znamo da uslovi trenutno su nikakvi. Ni mi 

lično nismo zadovoljni sa radovima koji se tamo obavljaju. 

g.Zaim Hajredini – Pozdrav svima, i ja se slazem potpuno sa svim kolegama o dobroj volji i 

nameri kolege Sefidin, da imamo jedan sportski teren i da damo doprinos za zajednicu. Ako se 

secate ja sam slicnu brigu pomenuo tokom raspodele budzeta, govorilo se o stanju stadiona 

Granicar, neke klubove mi kao opstina podrzavamo, i oni skoro da prezivljavaju sa tim sredtsvim 

ali aktivnosti odrzavaju, svoje aktivnosti odrzavaju u Prizrenu na stadionu Lirije, diskriminirani 

su jer se tamo daje prednost svojim klubovima i ekipama, pa im se odredjuju termini rano ujutro 

ili kasno navece, sto nema efekat. Dve stvari se trebaju razjasniti, pravni aspect je vec pomenut i 

to kakvo je stanje, aspect dobre volje da taj deo opstione prepun sa cvrstim otpadom, se svakako 

mora ocistiti. Ne samo sto je ta parcela bez vlasnika vec zbog toga sto ocitava sliku nas kao 

zajednicu. Kakvo je stanje onih koji se bave sportom, znam da cete reagovati kada predlozim, 

bilo kako, nemora da znaci da je Mejdan losa opcija, on je centar svih sela, ali ako cekamo da se 

sve ovo regulise onda treba da cekamo godinama a da ne govorimo o stanju ekipa koje ocekuju 

resenje, jedan od stadiona je stadion u Bljacu, nije to sto je u selu Bljac vec je najblizi za 

emergentne slucajeve koji ce pozitivno uticati da postojece klubove. Stadion u Bljacu ispunjava 

neke kriterijume vise nego drugi stadioni. Koliko treb da se realizuje neznam, ali ne treba ni da 

se omalovazava, taj stadion pripada svima, sugerisem da dok se stvore bolji uslovi, mozemo dati 

nekakav doprinos da makar vezbaju na tom stadionu.  

g.Sefidin Mejzini – Pozdrav jos jednom, neka svima bude jasno da ovaj zahtev nije imao nikakve 

politicke boje. Ja sam veoma svestan i sudske odluke koja postoji, ono sto me najvise podstaklo 

je diskusija Velida, i da opstina treba da se pomera da deluje, da idu tamo da pokucaju na vrata 

AKP-a, sto se tice koleginice (Zinaida), mislim da nju treba vratiti u prvom razredu, toliko mi je 

ogrdela skupstinu da mi je zao sto sam zajedno sa njom ovde, mi smo ovde da predstavljamo 

narod jer smo za to dobili glas, ne stavljam slusalice da je slusam jer ona ne zasluzuje da je ja 

slusam. Sto se tice toga da zahtev nije ozbiljan, nije ozbiljan za vas koji niste nasli za shodno da 

delujete, 200.000 eura ste investirali sada hocete jos 230.000 da investirate u stadion, na tom 

stadionu ni krave ne zele da pasu, a ne da igraju deca. Pošto je ovaj moj zahtev takav, neka se 
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suspendira na jedno određeno vreme kada se budu stvore uslovi da se izgradi ovaj stadion. Ne 

želim da kažem da sam napravio grešku tokom podnošenje ovog zahteva jer ja zaista želim da se 

na tom mestu ne samo sanja otvorenih očiju već da na tom mestu bude i stadion jednog dana. A 

ne da to mesto bude ilegalna deponija za čvrsti građevinarski otpad. Ako se plašite od zatvora 

mogu da vam kažem da niko iz opštine nije otišao u zatvor, ali kako god bilo pošto je takva 

situacija neka se ovaj moj zahtev povuče ili suspendira do određenog vremena. 

g.Nexhat Isufi -  Da razjasnimo neke stvari, i mi smo svi složni da ovaj zahtev je dobar. Mi smo 

svi za da se izgradi taj stadion. Ali je potrebno da zaista da u jednom određenom vremenu 

ponovo potegnemo ovo pitanje. Sada bi zatražio da ne glasamo za ili protiv ovog zahteva već za 

odlaganje ovog zahteva do povoljnih momenata. 

g.Granit Rifaj -  Koliko je potrebno imati jedan ovakav stadion i koliko je opravdana ova molba 

ili zahtev naše kolege to uopšte nije diskutabilno,  međutim moramo da znamo da ako donesemo 

jednu takvu odluku odmah ćemo imati tužbu protiv predsednika opštine i predsedavajućeg 

skupštine. Pošto će se ovaj zahtev odlagati do određenog vremena ja bih predložio da se izvrši 

jedna javna debata sa građanima sela Belobrad i da čujemo i njihove zahteve ili opravdanja i da 

im objasnimo da je bolje imati stadion nego građevinarstvo otpad. I da izađemo zajednički jezik. 

g.Laurat Krasniqi -  Sto se tiče dnevnog reda želim da kažem da je predsedavajući napravio 

propuste jer sam i ja podneo zahtev za dopunu dnevnog reda, zahtev koji nije uzet u obzir. Sada 

u ovoj situaciji imamo situaciju da glasamo za odlaganje zahteva ili tačke dnevnog reda umesto 

da glasamo za protiv i uzdržan onako kako nalaze procedura imajući u vidu da će sve ovo ići u 

ministarstvu za procenu zakonitosti. 

g.Zinaida Elmazi -  Obzirom da smo svi za sportska igrališta, ali opet dolazim do nečega i ne 

želim da ovde glasamo i da ispadnemo kao prvaci, mi smo ovde predstavnici naroda i 

jednostavno treba da poštujemo zakon. Jako dobro znamo da je opština pod sporom i da ovo 

nema potrebe da ide na glasanje, čim se završi taj spor može ponovo da se napravi ovaj zahtev i i 

svakako ćemo glasati i podržati ovo igralište. Nema potrebe da pravimo probleme predsedniku 

dosta je jedan predsednik pre njega imao ovakve probleme. 

g.Refik Latifi -  Pozdrav svima, sto se tiče zahteva kolega rekli smo da je zahtev dobar i da ima 

dobru nameru ili dobar cilj. Međutim zbog novonastale situacije i postojanje konteksta između 

opštine i Kosovske agencije za privatizaciju, ja mislim da se ovaj zahtev treba suspendirati ili 

privremeno staviti van snage, pošto i sam podnosioca zahteva se slaže nakon svega da odložimo 

je zahtev na neodređeno vreme. U onom momentu kada se stvore novi uslovi onda mi možemo 

vratiti zahtev na razmatranje. Ja mislim da ako smo složni da se ova zahtev odustane ili 

suspendira da nema potrebe da glasamo za ili protiv istog zahteva. Što znači da će se aktivirati 

tokom stvaranja novih uslova povoljniji nego ovih koje imamo danas. 

g.Samidin Xheladini -  Cesto nam se dešava da dobijamo objašnjenja od ljudi ili delegata koji su 

potpuno podjednaki sa nama, bez obzira da li su iz pozicije ili pozicije. Ovako izgleda da je već 
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opština izabrala opštinskog glasnogovornika, puno od nas ovde se predstavlja kao 

glasnogovornik i opštine i govore u ime opštine. Predsedniče, da li ste izabrali 

glasnogovornika, da li treba da znamo ko daje odgovore a ko pita. Nama nikakve potrebe da 

delegati nam daju objašnjenja. Delegati mogu dati sugestije objašnjenja ali zvanično objašnjenja 

i odgovore zna se ko treba da daje.  Nema potrebe da izlazimo i promovišemonas liberalizam, 

neka ovo bude zadnji put da neko izlazi i u ime drugih nama daje objašnjenja. Na kraju krajeva 

imamo i pravnog službenika. Ja mislim da je za ovaj predmet koji je tema rasprave prolongacija 

prav termin, i pošto se podnosilac zahteva složio da se izvrši prolongacija i mi ćemo se složiti sa 

njim. 

g.Betim Merdiu – Posto ste zauzeli takav stav, prelazimo na tacku eventualno. 

Peta tacka dnevnog reda 

g.Artan Loshaj – Pozdrav svima, posto sam u 4 tacki postavio pitanja predsedniku, nisam dobio 

odgovor, neznam da li predsednik ima volju za ovaj put za koji smo diskutovali, cekam odgovor. 

Da li ce biti volje da se napravi kruzni tok ili jos jedan smer puta. Nisam je protiv nikoga i 

obracam se delegaztu iz AKR-a, nisam j abio protiv stadiona, ne treba da se okrecemo prema 

Bljacu ili Kosavce, vec prema korupciji, mi smo ovde zajedno i zajednicki treba da osudimo gest 

stanja stadiona Granicar, trazim da kolektivno to uradimo. Tamo je napravljena katastrofa, 

200.000 investicija, kolega je danas doneo slike ja sam juce doneo video. Ja sam svaki drugi dan 

na stadionu, to je stramota, katastrofa, to mesto lici na sve osim ne na stadion. Jos jedno pitanje 

takodje, vi znate postovani delegati da smo ostali bez ginekologa, istina je da je ovo pitanje 

potegnuto do parlamenta Kosova. 08/05 u nasoj opstini ce doci 6 delegata Skupstine Kosova radi 

javnog skupa sa gradjanima. Sad imam inoformaciju da neki novi lekari imaju problem sa 

licencom, zavrsili su skolu i radili u inostranstvu i zele da daju doprinos svojoj drzavi, vrsim apel 

na predsednika opstine da iskoristi svoju moc i autoritet, da razgovara sa ministrom zdravstva 

koji je iz redova PDK-a, jer onako kako danas jurimo po ginekologa po Pristini i Prizrenu, sutra 

cemo juriti po lekara opste prakse. Ovi mladi lekari zele da daju doprinos ovde, medjutim, neki 

ljudi zbog politickih i niskih razloga, jesi li me ili nisi glasao, im smetaju za uzimanje licence. 

Imali smo jedan slucaj momka iz Kruseva, radio je kod nas i onda su mu rekli nemas licencu, 

tako da sada taj isti momak radi u Tursku kao lekar. Lakse je zaposliti se u Nemacku i Francusku 

nego na Kosovu. Ovo je ozbiljno pitanje, ovo cu ja potegnuti i 08/05, molim vas, da uradite nesto 

po ovom pitanju licence, ovaj narod zaista ne zasluzuju sve ovo. Ljudima je potrebna pomoc, 

lekar moze pruziti pomoc. Nemojte ostavljati politiku da se mesa u zdravstvo. Pozivam vas da se 

pozabavite ovim pitanjem jer je veoma ozbiljno.  

g.Zaim Hajredini – Neznam koliko ste me shvatili, u vezi stadiona Granicar, ama bas nista nisam 

imao, ko je i kako radio i ko je krivac, pre nekoliko godina si bio ti bas taj koji je pokazao jednu 

fotografiju o stanju stadiona, tada sam te podrzao i danas te podrzavam, za svaki posao koji nije 

dobro odradjen ja svakoga podrzavam, iz pozicije ili opozicije. Lako je uzeti tender a ne obaviti 

posao. Drugo, ja nisam bio potpisnik nikakvih radova, i ja sa tobom osudjujem los rad i ne samo 



16 | P a g e  
 

kod stadiona vec kod svih ostalih radova. Ja sam samo hteo da pomenem dobro volju naseg 

kolege Sefidina, sto je veoma potrebno, pitanje je bilo da dok se ne stvore uslovi na Mejdanu da 

koriste nas stadion. Ako se danas izvodjac radova osudi ja sam danas sa vama, iako neznam ko je 

izvrsioc radova. Te radove neko je mora da primi. Firma koja je radila, ima projekat i vidi se sta 

je uradila i kako, ako zaista zelimo da resimo privremeno jedan stadion, mozemo uraditi to u 

Bljacu, Bresane ili bilo gde samo da im se stvore uslovi za rad. Klubovi nemaju gde da cak i 

vezbaju. Ja sam samo dao sugestiju.  

g.Laurat Krasniqi – Zelim da pomenem brigu oko FK Opoja, na osnovu ne sluzbenih informacije 

koje imam, taj klub je NVO, sada kada je presao u vlasnitvu drugoga izmenili su i logo. Taj klub 

predstavlja narod, a nije ga oformila niti opstina niti skupstine. A imali su to kao institucijonalnoj 

obavezi. Opstina daje fondove, ove godine imamo 30.000 eura za subvensionisanje FK-a, realno 

FK Opoja ce dobiti najvise pomoci jer je najveci. Nemozmo sedeti skrstenih ruku, bivsi vlasnik 

kluba je davao doprinos koliko je mogao, ali moze dovesti izvrsnu vlast u situaciju da komisija 

koja ce davati fondove, neznam i nece znati kome da daje novac, FK Opoja ili ovom drugm, isto 

ime dva logoa. Vi kao izvrsna vlast imate za obavezu da pronadjete resenje da ne bi bilo 

problema. Npr.Liria je FK u kojem ima akcija, a ovi nasi su NVO-a, sutra ce otvoriti ziro racun i 

nastaviti da prikupljaju novac, tako su uradile puno vece institucije, tako su zapoceli.  

g.Redzep Kamberi –Poštovani, ja bi imao nekoliko pitanja za gospodina predsednika opštine, 

prvo pitanje, kada će se početi sa izgradnjom urbanističkog plana, pitanja postavljam već 

nekoliko puta iz razloga što je ovo gorući problem naše opštine. Svestan sam da je to veliki 

projekat i da treba vremena, ali obzirom da postoje problemi i da su naj uočljiviji ovde u 

Dragašu, kao što je put do stadiona Graničar, ja već treći ili četvrti put napominjem neophodnost 

otvaranja puta, odnosno uvažavanja zahteva meštana donjeg Dragaša da im se obezbedi put, 

odnosno da se obezbedi trasa gde će se proglasiti javni interes i timi obezbediti put za taj deo 

Dragaša i time se stvoriti prsten oko Dragaša. Ja bih vas zamolio i direktoriat za urbanizam da u 

najskorije vreme, barem napravite deo urbanističkog Plana ili pak ključne tačke gde postoje 

problemi kako bi se na tim mestima proglasio javni interes. Drugo moje pitanje za vas, u vezi 

izveštaja o realizaciji budžeta za period januar-mart a tiče se dela kapitalnih investicija, nisam se 

javio iz razloga što je to pitanje dobro obrazloženo, međutim moj povod za javljanje je sasvim 

drugi, pitanja za vas gospodine predsedniče a i za sve organe izvršne vlasti, ko investira u selima, 

i ko plaća i ko projektuje te projekte. Da li to radi opštine ili to rade političke stranke, jer ako se 

neki projekat završi, na otvaranju tog projekta, konkretno radi se o pokockavanju, tom prilikom 

odu predstavnici samo određene političke partije i pritom kažu izvršili smo naša predizborna 

obećanja, da li su oni kao partija finansirali projekat ili smo mi ovde kao odbornici odobrili 

sredstva pa je opština realizovala ta projekte. Treće pitanje gospodine predsedniče i očekujem 

odgovor, Kako je moguće da se na mestu radnika za zajednice i povratak primi građanin sa 

prebivalistem u Prizrenu iako svi znamo da je na konkursu bilo prijavljeno barem pet ili šest 

kandidata iz nevecinjske zajednice. Svi su otpali a to mesto pripada nevecinskoj zajednici, 

preciznije goranskoj zajednici. Svi su otpali, primljeni je čovek ili osoba sa prebivalištem u 
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Prizrenu. Ovo pitanje sam vam postavio i prošli put ali nisam dobio odgovor, i još jedno pitanje, 

zbunjuje me vaša izjava gospodine predsedniče da se kuće za socijalno ugrožene osobe prave na 

inicijativu Adema Hodže i poslaničkog kluba 6 +, Koliko ja znam to i nije u opisu posla delegata 

oni ne daju tu inicijativu, koliko ja znam ovde kod nas u našoj kancelariji sva potrebna 

dokumenta ide preko ove kancelarije, mislim da je to, mislim da niste hteli da na taj način 

obrazložite ali način na koji ste to rekli više liči na marketing ovih političkih subjekata. 

g.Hajrudin Hodza - Postovani,  jedno pitanje za predsednika opštine i da delegati čuju, što se tiče 

puta Globočica-Restelice, taj put je već oštećen, maltene cele godine, imajući u vidu da dolazi 

dijaspora i da ljudi nemaju informaciju da je taj put oštećen, verovatno će se taj deo puta 

popraviti uskoro. Takođe u Restelici je bila policija pre dva dana i počela masovno da kažnjava 

građane sela Restelice, zbog nepropisnog parkiranja u samoj čaršiji, pa povodom toga pitam 

predsednika pošto građani pitaju, hoće da znaju ko je pozvao policiju i ko daje naredbe da se 

kažnjavaju građani sela Restelice, da li imamo u nekim selima Gore ili Opolja da se kažnjavaju 

građani koji su došli iz inostranstva za neke praznike. Ako je to odluka opštine onda je u redu, 

međutim, ako je to odluka nekog od delegata ili građana onda nije u redu. Kada su građani pitali 

policiju ko vas je zvao, oni su rekli vi ste zvali. Hvala Bogu u Restelici imaju svi imena i 

prezimena i onda nadležni predstavnik sela, pa građani pitaju ako može taj znak koji počinje u 

samom ulazu čaršije da se zna dokle je zabranjeno parkiranje, jer početak ima ali kraj nema. 

g.Zaim Hajredini - Pozdrav svima,  Imam samo jedno pitanje pod eventualno, ranije smo 

diskutovati pitanje oko crnog kamena, želim da potenciram i pitam konkretno kako stoji stanje i 

da li će se taj put završiti ili neće završiti. Ako se neće završiti zašto se ne završava. Ko snosi 

odgovornost za put kod crnog kamena. Imajući u vidu da kada smo podelili budžet pre dve 

godine ovo je već treća godina rekli smo da za 100.000 EUR se uradi put dokle god budemo 

stigli. To je promenjeno i od toga je napravljen trogodišnji projekat sada izgleda da ništa od toga 

neće biti. 

g.Zinaida Elmazi -  Ja sam htela da se nadovežem na kolegu Redžepa, vezano za upošljavanje 

radnika koji je došao iz Prizrena u kancelariji za zajednice i povratak, i zamolila bi predsednika 

da pored tolikih kandidata, znam sigurno da je bila i jedna žena moja koleginica Silvija koja je 

završila fakultet i ona je bila kandidat. Postavljam pitanje zašto nije ravnopravno delovao po 

ovom pitanju i zašto niste uzeli u obzir rodnu ravnopravnost. Ta žena je fakultetski obrazovana 

žena i plus toga zašto ne bi i jedna žena iz nevećinske zajednice bila upošaljena u organima 

vlasti. Pošto sam čula reakciju mojih kolega vezano za žene, drage kolege što što smo mi žene, to 

ne znači da mi nismo sposobne, to što nosimo kratke suknje to ne znači da su naši mandati jako 

kratki jer naše kratke suknje donose do većih i viših mandata. 

g.Velid Hadzisin -  Ovo neće biti pitanje, ovo će na neki način biti apel na predsednika opštine i 

na izvršne organe da zaštite lokalne trgovce i ostale biznismene naše opštine od nelojalne 

konkurencije koja se u vreme sezone pojavljuje kao pečurka posle kiše. Niti su registrovani, naši 

ljudi jedva preživljavaju zimu onda dolazi konkurent otvaraju lokal zarađuju novac i vraćaju se. 
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Tako da povodom toga bi skrenuo pažnju predsedniku i tražim da se posao inspekcije ne obavlja 

parcijalno nego ono što se u narodu kaže ni po babi ni po stričevima. Što se tiče uspostavljanje 

reda i zakona po selima u smislu parkiranja vozila i slično, odluka je to direktorata za inspekciju 

uvedena već pet-šest godina i ona se sprovodi nažalost parcijalno. Onda kada nekome zatreba on 

pozove policiju a kada ne treba on zauzima te površine. Ja ću skrenuti pažnju na pojedine 

biznismene koji zauzimaju parking mesta na čaršiji iznošenjem robe iz lokala u velicini od 

velikog šlepera i to je jedan problem koji se treba rešiti. Svakako nikako se problemi ne trebaju 

rešavati parcijalno. 

g.Shaban Shabani - Poštovani, u vezi proširenje puta mogu da kažem da je zaista potrebna volja i 

spremnost sviju nas, imovina oko tog puta je u najvećem delu u vlasništvu nevećinske zajednice, 

tako da trebalo bi možda da uključimo i delegate iz nevećinske zajednice, da zajedničkim 

snagama proglasimo zonu od interesa i normalno da izvršimo kompenzaciju onim vlasnicima 

koji poseduju imovinu na tom delu puta. Znači ne predstavlja što se mene tiče nikakav problem 

osim ako ne možemo da izađemo zajednički jezik sa vlasnicima tih parcela. Kod nedostatka 

ginekologa nekoliko puta je govoreno kako na lokalnom tako i na centralnom nivou, osmog 

Maja ćemo imati predstavnike iz skupštine Kosova tako da ne bi bilo loše da se ovo pitanje i na 

tom sastanku pomene. Međutim, kao što se vidi i ovo pitanje se odugovlači iz razloga nedostatka 

dovoljnog broja lekara. Iako smo mi kao opština objavljivali konkursa nekoliko puta za 

upošljavanje novih lekara. Što se tiče lekara imate potpuno pravo jer smo mi u kritičnoj fazi što 

se tiče lekara. Što se tiče licence mogu da kažem da smo mi nemoćni povodom uzimanja licence, 

jer je to pitanja u nadležnosti ministarstva, sa druge strane uslov od uslova konkursa jeste da 

lekar poseduje i licencu. Mi znamo da su to svrsenici medicine, ali konkurs je takav koji traži i 

jedan od uslova ispravnosti konkursa jeste i posedovanje licence. Neko pribavlja licencu za šest 

meseci neko za godinu dana a neko i duže. Uskoro će mo preko javnog poziva početi da 

podržavamo ove organizacije, transport smo obezbedili kao što i vi znate, mi se referišemo po 

ovome što znamo o fudbalskom klubu Opoja, ako su dva pečata ili dve logoa mi ćemo uzeti u 

obzir jer prepoznajemo pečat fudbalskog kluba Opoja. Što se tiče urbanističkog Plana ako se 

sećate kada smo osvajali budžet smo odvojili sredstva u visini od 40.000 EUR za nacrt zonalni 

karata, imajući u vidu da nismo imali dovoljno sredstava niti mogućnosti da izgradimo 

urbanistički plan tako da na osnovu preporuke ministarstva prostornog planiranja imali smo 

predlog da na osnovu opštinskog razvojnog Plana izradimo prvenstveno zonalna karte. Izrada 

urbanističkog plana je veliki projekat, međutim to ne znači da ne počnemo sa procedurom, jer su 

sve procesu sve opštine na Kosovu započela proceduru izrade urbanističkog Plana. I mi ćemo to 

uraditi, malo imamo poteškoće jer je ovo posao koji treba da se ozbiljnije radi sa određenim 

specijalističkim institucijama i ekspertima, jer je veoma važan dokumenat za opštinu. Što se tiče 

planiranja, ne želim da govorimo o onim političkim komentarima i kao što ste rekli političkim 

reklamama, ono što se tiče investicija želim da kažem da nikako raspodela budžeta nije išla na 

osnovu političkih pripadnosti ili nekih drugih razlika, već je skupština usvojila budžet, to jest 

delegati skupštine su usvojili budžet na osnovu potrebe lokaliteta i određenih sela. Tamo gde je 

bilo najviše potreba tamo su bila orijentisana sredstva. Ono što se tiče pominjanje imena ja jeste 
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da sam tokom procesa usvajanja projekta izgradnje socijalnih kuća pomenuo delegate skupštine 

Kosova Adama Hodžu i Dudu Balje, međutim inicijativa za izgradnju ovih socijalnih kuća jeste 

u nadležnosti ministarstva za socijalno staranje. Nisam imao nikakvih namera da promovišem 

neku političku partiju, možda je to nekada tako zvučalo ili izgledao ali nikada nije bilo takvih 

namera. Što se tiče prijema radnika u kancelariji za povratak i zajednice, bio je objavljen 

konkurs, na konkursu su prisustvovali i aplicirali svi kandidati koji su bili zainteresovani za ovo 

radno mesto, učestvovanje na konkursu se ne može ograničiti samo za građane naše opštine već 

svako ima pravo da konkuriše. Ako mislite da je bilo određenih neregularnosti, postoje 

procedure koje mogu rešiti i to pitanje preko sudskih organa i nezavisnih komisija koje mogao 

preispitati celokupan proces. Što se tiče deonice puta Restelice-Globočica, moramo imati na umu 

da ponekad neki putni pravci nisu u našoj nadležnosti. Mi smo svesni da regionalne puteve 

nadgleda regionalni direktoriat za puteve, ministarstvo infrastrukture. Nekoliko puta smo 

razgovarali i pozivali kompaniju koja održava naše puteve da određene pogreške ili smetnje koje 

su na putevima se uklone u granicama njihovih mogućnosti. Imajući u vidu da imamo priliv 

naših su narodnjaka iz inostranstva. Zaista određeni putevi prevazilaze naše mogućnosti, imamo 

puteve koji su skliznula i koji su oštećeni, kao što je na primer put u selu Rence, u selu Restelice. 

Popravka ovih puteva za nas bi koštala puno, što nemamo te mogućnosti, a inače je u nadležnosti 

ministarstva infrastrukture. Što se tiče policije ja ću stupiti u kontakt sa policijskom stanicom ali 

verujem da ništa od toga nije namerno urađeno. Moramo znati da policija ima svoje operativne 

planove, pogotovo kada dolaze naši sunarodnjaci da postoji određen vid tolerancije. Što se tiče 

puta kod Crnog kamena, kao što znate ove godine imamo odvojen budžet za taj put i ja mislim 

da će ekonomski operater ove godine završiti ovaj projekat i ovaj put. Nadamo se da će se ovaj 

put ove godine završiti imajući u vidu da je itekako potreban a pogotovo sela koja su oko tog 

puta. Što se tiče apela oko trgovaca je zaista mislim da će inspektori biti na nivou svojih obaveza 

i da će raditi na zaštitu naših trgovaca, mi ćemo svakako aktivirati inspekcijske službe da vide šta 

je u njihovim mogućnostima. Što se tiče pitanja voda u Dragašu, kao što znate iz nadležnih 

organa iz centralnog nivoa projekat je vraćen na ponovno razmatranje i procenu, momentalno 

nema znakova da će se rešiti ovaj problem, ako je projekat vraćan potrebno je potegnuti nove 

procedure oko vrednovanja projekta, što će se odugovlačiti. Što se tiče komisije oni su nezavisni 

i ja ne mogu da utičem na njihov rad. Nažalost ovaj projekat je negativno uticao na celokupno 

funkcionisanje opština Dragaš. 

g.Shpetim Hajredini - Pozdrav svim kolegama,  koristim slučaj da se nalazimo u na početku 

meseca Ramazana da poželim srećan Ramazan svim vernicima gde god se oni nalazili a 

pogotovo vernicima na teritoriji Republike Kosova te da im čestitam sveti mesec Ramazana. 

g.Betim Merdiu - Postovani, ovim završavamo današnje zasedanje sednice skupštine opštine 

Dragaša. 

Priprema:          Predsedavajuci: 

Stručna služba SO Dragaš       Betim Merdiu 


